

BVF WEST MIDLANDS OPEN

Saturday 14th April 2012
Sunday 15th April 2012



Venue: **Castle High School, St James's Road, Dudley DY1 3JE**
(See http://www.baronfencing.plus.com/sfcfiles/crystal%20dir_map_10.html for map and travel directions).

Refreshments: To be provided by participants - water & soft drinks may be available.

Parking: **Free**, security camera covered, on-site parking.

Closing Dates: Entries must be received by the organisers **on or before Monday 9th April 2012**. Late entries are accepted at organisers discretion for double fee.

Entry Fees: £16 ONE weapon £26 TWO weapons - only 1 prior weapon entry possible Saturday. **However**, entry to the sabre will, depending on numbers and at the discretion of the organisers, be accepted on the day by those who have competed in the foil events if the latter is completed before the start of the sabre, which will NOT BE HELD UP to accommodate them. Fee £10 as a 2nd weapon £8 as 3rd weapon.

Eligibility: OPEN TO ALL FENCERS OF VETERAN AGE - 40+ ON DATE OF EVENT (MUST BE MEMBERS OF BRITISH FENCING OR EQUIVALENT BODY).

Medals: Gold, Silver and two Bronze Medals will be awarded at each of the six weapons. There are no separate age categories.

Format: **Weapons: Men's & Women's Foil, Men's & Women's Sabre, Men's & Women's Epée**

Engarde will be used to run the competition.

There will be one round of pools followed by Direct Elimination.

There will separation on the basis of club in the first round only.

Seeding

For the first round of pools fencers are seeded on the basis of any relevant data to give as accurate a seeding as possible.

Rounds of Pools

- i) In the rounds of pools all bouts are to five hits or three minutes of fencing time.
- ii) If the score is equal at time, the one minute priority rule will apply.

Direct Elimination

- i) There will be no elimination of fencers from the rounds of pools
- ii) Bouts at Foil will be to 10 hits in two periods of 3 minutes with a 1 minute break after the first 3 minutes.
- iii) Bouts at Sabre will be to 10 hits with a 1 minute break when one fencer has scored 5 hits.

Equipment: It is the responsibility of each fencer to ensure that personal equipment complies with British Fencing guidelines. The BVF **recommends** FIE standard clothing and masks

for personal safety Sabre blades must comply with current standards of stiffness and be dated 2000 or later.

The rule regarding conductive bibs on the masks at Foil will apply at this event.

Over 75's: Fencers over 75 years of age are only covered for third party injury by their British Fencing membership. Personal injury is not covered. If another fencer injures you any claim that you pursue against that fencer must be at your own expense.

Organisation: The organisers reserve the right to make any changes that they deem necessary to ensure the smooth running of the competition.

Accommodation: A hotel list is available on request (SAE).

The Village Inn** is offering a special rate of £65/room B & B**

See hotel list for contact details and quote Ref. [fenc130412](#)

Prices mentioned on the hotel list are those on offer on the relevant hotel web site at the time the list was compiled.

Timetable: Saturday 14th April 2012

09:00 - 09:30hrs	Men's & Women's Foil check-in
12.00 - 12.30hrs	Women's Sabre check-in
12.30 - 13.00hrs	Men's Sabre check-in

Sunday 15th April 2012

09:00 - 09:30hrs	Men's Epée check-in
10.30 - 11.00hrs	Women's Epée check-in

Entries: Enter online via the BVF web site or use the form below.

Contact & paper entries to:

Event Manager:	Peter Baron 1, Sandringham Road, Stourbridge, DY6 5HN.
In Advance:	01384 400242 or mobile 07970 574879 Email: bvf@baronfencing.plus.com
On the Day:	07970 574879

NVA WEST MIDLANDS OPEN
Entry form

Weapon: Men's Foil Women's Foil Men's Sabre Women's Sabre
Men's Epée Women's Epée

Name: D.O.B.:/...../.....

Address:
.....

BFA/Other NGB No. Hotel List required (please enclose SAE)
Directions required

Phone: Email:.....

I will pay..

By BACS **by cheque:**
BVF Account 65 85 17 65 Sort Code 52 30 31 **please make cheques payable to BVF**

I have read and accept the above conditions

Signature: Date:/...../.....

NVA WEST MIDLANDS OPEN
Entry form

Weapon: Men's Foil Women's Foil Men's Sabre Women's Sabre
Men's Epée Women's Epée

Name: D.O.B.:/...../.....

Address:
.....

BFA/Other NGB No. Hotel List required (please enclose SAE)
Directions required

Phone: Email:.....

I will pay..

By BACS **by cheque:**
BVF Account 65 85 17 65 Sort Code 52 30 31 **please make cheques payable to BVF**

I have read and accept the above conditions

Signature: Date:/...../.....

BVF WEST MIDLANDS OPEN

(TOURNOI VETERANS OUVERT A TOUS)

Le samedi 14 avril 2012 - FH, FD, SH, SD

Le dimanche 15 avril 2012 - EH, ED



Lieu: **Castle High School, St James's Road, Dudley DY1 3JE**
(Voir http://www.baronfencing.plus.com/sfcfiles/crystal%20dir_map_10.html pour trouver des infos sur la location).

Ravitaillements: Les participants devront l'assurer eux-mêmes. Disponibilité éventuelle d'eau et de boissons énergétiques.

Parking: Parking sur place, gratuit et surveillé par caméra.

Fermeture d'inscription: Tout inscription doit parvenir aux organisateurs **avant ou le lundi 9 avril 2012**. Les inscriptions tardives seront acceptées à la discrétion des organisateurs sur paiement de double frais.

Frais d'inscription: **Un arme** £16, **deux armes** £26 - inscription à l'avance possible pour une arme par jour seulement. Cependant, l'inscription aux épreuves de sabre sera acceptée, selon les places disponibles, le jour de compétition, et à la discrétion des organisateurs, depuis les participants des épreuves de fleuret dont l'épreuve est terminée avant le commencement du sabre, ce qui **NE SERA PAS SUJET A RETARD** pour les satisfaire. Frais: comme 2^{ème} arme - £10 ; comme 3^{ème} - £8.

Eligibilité: TOUT ESCRIMEUR D'AGE VETERAN - 40+ À LA DATE DU TOURNOI PEUT Y PARTICIPER (DOIT ETRE INSCRIT A SON FEDERATION NATIONALE).

Pertinence: Rien, autre que de s'amuser à tirer contre d'autres vétérans sans le stress de qualification.

Médailles: Des médailles d'Or, d'Argent et deux de Bronze seront accordés pour chacun des armes. Il n'aura de séparation par catégorie d'âge.

Format: **Epreuves: Fleuret Masculin et Féminin, Sabre Masculin et Féminin, Epée Masculin et Féminin.**
Engarde sera utilisé pour l'organisation.
Il y aura une tour de poules suivie d'Elimination Directe.
Il y aura une séparation par Club pour la première tour seulement.

Classement

pour la première tour les escrimeur seront classés en utilisant tout renseignement utile pour donner un classement le plus exacte que possible.

Tours de poules

- i) Au tour de poules tout match sera à neuf touches ou trois minutes de temps d'escrime.
- ii) Au cas d'égalité de score à l'expiration du temps, la règle de priorité sera employé.

Elimination Directe

- i) Il n'y aura d'élimination de tireurs après les poules.

ii) Matches au Fleuret seront jusqu'à 10 touches en deux périodes de 3 minutes avec pause d'1 minute après les 3 minutes premières.

iii) Matches au Sabre seront jusqu'à 10 touches sur 6 minutes 1 minute avec pause d'1 minute après l'atteint par un escrimeur à 5 touches.

Equipement:

C'est la responsabilité de chaque tireur d'assurer que son équipement personnel est conforme aux conseils de British Fencing (vêtements résistantes à 350N, plastron 800N). La BVF **recommande** les vêtements et les masques aux normes FIE pour la sécurité personnelle. Les lames de Sabre doivent être conforme aux normes de raideur en vigueur et être datés 2000 ou plus tard.

Le règlement concernant les bavettes conductrices sur les masques de Fleuret sera en vigueur à ce tournoi.

Le 75 +':

Les participants de plus de 75 ans ne sont pas protégés par l'assurance accidents BFA que pour les accidents aux tiers. L'assurance contre accident personnel concerne l'individu.

Organisation:

Les organisateurs se réserve le droit d'implémentation de tout changement considéré nécessaire au bon conduit du tournoi.

Logement:

Une liste d'hôtels est disponible sur simple demande (enveloppe timbrée avec son adresse ou à voir sur le site web BVF).

Offre spéciale à un hôtel près du lieu de compétition:

Village Inn,** Castlegate Park Birmingham Road Dudley DY1 4TB à 1.6 km
£65.00 par chambre p. déjeuner inclus –réservation à l'avance.**

Voir <http://www.village-hotels.co.uk/hotels/dudley/> pour avoir des détails

Tél 00 44 1384 216600 et citez Réf. No. **fenc130412.**

Horaire:

Samedi 14 avril 2012

09h00 - 09h30	Enregistrement Fleuret Masculin et Féminin
12h00 - 12h30	Enregistrement Sabre Féminin
12h30 - 13h00	Enregistrement Sabre Masculin

Dimanche 15 avril 2012

09h00 - 09h30	Enregistrement Epée Masculine.
10h30 - 11h00	Enregistrement Epée Féminine

Inscription:

Inscription en utilisant la fiche d'inscription ci-dessous.

**Contacte &
Inscription par
écrite:**

Manager de l'événement:	Peter Baron 1, Sandringham Road, Stourbridge, DY8 5HN.
Avant la date:	00 44 1384 400242 ou portable 00 44 7970 574879 Email: bvf@baronfencing.plus.com
Le jour du tournoi:	00 44 7970 574879

